
Dagsorden bestyrelsesmøde

Hvidovre Kajakklub

Dato, tid og sted Mandag d. 12. marts 2012 hos Johanna, Nakskovvej 67, 2500 Valby

Mødeleder

Referent Johanna

Indkaldte Bo, Chris, Inge, Johanna, Simon, Anders, Søren S. 

Fraværende Søren S

Dagsorden Referat / beslutninger

1. Opfølgning på 
extraordinær GF

Der var enighed om at den ekstraordinære generalforsamling gik 
godt og at vi nu skal igang med det store arbejde.

Efter bestyrelsesmødet står det imidlertid klart at forslaget om 
kontigentforhøjelse, som godkendtes af den ekstraordinære 
generalforsamling, ikke er i overensstemmelse med foreningens 
vedtægter. Derfor ser det ud til at vi er nødsaget til at indkalde til
endnu en generalforsamling.  Dette vil foreningen høre meget 
mere om i den nærmeste fremtid.

2. Betalte trænere – status Det hurtigtarbejde udvalg har fremlagt et forslag og udarbejdet 
en jobbeskrivelse/en stillingsbeskrivelse, som nu ligger på 
forbundets hjemmeside:
http://www.kano-kajak.dk/dkf/Forum/topic.asp?
TOPIC_ID=1639 
der er tale om en ændring i forhold til det, der var aftalen på 
temadagen, men denne løsning anses for at være den bedste.

3. alkohol- og 
dopingpolitik

Chris´s forslag til tekster blev drøftet  og godkendt og vil blive 
lagt på hjemmesiden.

4. medlemsmødet 25/4 Inden medlemsmødet skal der skrives et nyhedsbrev, hvor der 
skal skrives om den kommende sæson beskrives. Opgaverne er 
fordelt og teksten skal være Chris i hænde inden 1. april

5. forårs / efterårsrengø-
ring

Det er foreslået at fastlægge dage for forårs-og 
efterårsrengøringen, så de kommer til at ligge i fast skema. 
Forårsrengøringen foreslås derfor at fastlægges til søndag før 
medlemsmødet. Efterårsrengøringen kommer til at ligge første 
søndag efter generalforsamlingen. I år bliver der dog ikke tale 
om efterårsrengøring men snarere et vedligeholdelsesprojekt, 
såsom maling af facaden.

6. Bordet rundt Vi kan allerede nu begynde at skifte vinduerne i 
kvindeomklædning ud – de er helt rådne. Bo.
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Polobanen skulle efter sigende være godkendt af EU (banen 
ligger i det fredede naturområde Strandparken). Kommunens 
godkendelse er stadig udestående.
Sponsorater af poloholdet blev diskuteret – holet har fået 
sponsoreret tøj, og ville også gerne have hjælp til trailer m.m. 
Skiltning af klubben – Bo vil gerne gå videre med denne opgave.
Mailisterne er endnu ikke helt opdaterede, men it-udvalget har 
været samlet, så der arbejdes på opgaven.
Der er bestilt 10 ATK-bøger til trænerne.

Lidt om de forhold der gælder, hvis man er medlem af flere 
klubber end HvK og stiller op til løb for andre klubber end HvK:
vedtægterne skal bringes i orden på dette punkt: bestyrelsen vil 
ikke godkende sådanne ansøgninger, (som der står i vedtægterne)
men vil omvendt ikke tillade at man, såfremt man er støttet af 
HvK, opstiller til løb for andre klubber end HvK.

7.

8.

9.
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